
Pracovní schůzka konaná dne 3.března 2010

Přítomni : Nosek,Poláček,Hak,Hlavatý,Voňková,Machačka,Samková,Kožíšek, 
Omluveni : Leplt,Filounek
Neomluven : Hlaváček
Host : účetní Nálevková

1. Starosta informoval, že k 31.lednu 2010 ukončil ze zdravotních důvodů MUDr. Šabata svoji
stomatologickou  praxi  v  Miletíně.  Občané  o  tom  byli  informováni  na  úředních
deskách,výlepových  plochách,  na  internetu  a  v  městském  rozhlase.  Město  již  oslovilo
všechny zdravotní pojišťovny o pomoc při hledání nového stomatologa, dále byl osloven o
pomoc Královehradecký kraj¨a předseda stomatologické komory. Dále je stomatolog sháněn
přímo městem. Evidenci všech pacientů po MUDr. Šabatovi převzal Královehradecký kraj,
odbor zdravotnictví.

2. Zdravotní středisko na náměstí projde letos částečnou rekonstrukcí, která bude stát přibližně
na milion korun.Budou využity dotace ve výši 680 000,- Kč.Bude provedena rekonstrukce
střechy  –  výměna  krytiny,  oprava  krovů,oplechování,  žlaby.  Zateplení  celého  objektu,
výměna  oken,nová  omítka,zádlažba  spodní  chodby,drobné  zednické  úpravy  a  napojení
střediska na veřejnou kanalizaci.

3. Město se snaží vyřešit bezbariérovost zdravotního střediska. Jednou z možností je i výměna
současné  ordinace  pediatra  a  gynekologa  za  ordinaci  praktického  lékaře.  Pacienti
praktického  lékaře  by  tak  nemuseli  do  prvního  patra.  Došlo  by  tak  k  bezbariérovosti
ordinace  praktického  lékaře.  Pro  starší  a  nemocné  spoluobčany  je  velký  problém  vyjít
schody do  prvního  patra.Někdy dokonce  dochází  k  tomu,  že  jsou  pacienti  vynášeni  do
ordinace, nebo je ohrožen jejich zdravotní stav. OZ souhlasí s přeměnou ordinací. Starosta
pověřen jednáním se všemi zúčastněnými subjekty.

4. Starosta informoval, že Královehradecký kraj prostřednictvím organizace OREDO chystá
změnu jízdních  řádů,  které  se  týkají  i  našeho  města  a  okolních  obcí.Již  máme několik
stížností na uvažované změny. Z tohoto důvodu starosta svolá schůzku na které se budou
řešit stížnosti na plánované změny spojů.Výsledek pak zašle firmě OREDO. 

5. Pracovní stroj Ostrowek, který má město Miletín v majetku již od osmdesátých let, kdy byl
zakoupen jako starší je již ve špatném technickém stavu a neustále je opravován, což přináší
finanční náklady. Tento stroj je neustále potřeba pro práci ve městě. Z tohoto důvodu OZ
souhlasí s nákupem pracovního stroje Ostruwek za 180 000,- Kč od pana Doška. Tento stroj
je v dobrém technickém stavu a bude sloužit bez problému další roky v obci. Dále vzhledem
k tomu, že i nadále bude pokračovat postupná rekonstrukce chodníků v Miletíně je nutné
zakoupit pneumatické pěchovadlo za 25 000,- Kč. OZ souhlasí.

6. Na základě  podmětů  občanů  navrhuje oz řešení zvýšení bezpečnosti  chodců  následovně.
Umístit zrcadlo na dům č.p 87 na náměstí.Přechod v tomto prostoru je nebezpečný(vjezd z
náměstí do ulice 10.května).Chodci nevidí do ulice 10. května a může zde dojít k vážné
kolizi.  Starosta má za úkol oslovit  majitelku domu paní  Šulcovou, zda bude souhlasit  s
umístěním zrcadla na její dům. Dále velice často dochází k vjíždění vozidle na chodník v
úzkém místě ulice 10.května – sjezd z náměstí. Z tohoto důvodu, zde budou nainstalovány
kovové patníky na okraj chodníku. Bude tak zvýšeno bezpečí chodců. Dále v souvislosti z
budováním víceúčelového domu dojde k zprůchodnění prostoru mezi domem č.p 5 a č.p
6.Občané tak nebudou muset chodit po úzkém chodníku naproti poště.Na toto místo budou
nainstalovány zábrany, které nejenom že budou chránit chodce, ale také budovu č.p 5. Tyto
zábrany  pak  budou  vybudovány  i  u  pečovatelských  domů  směrem  do  ulice
Komenského.Dále dojde k výměně všech dopravních značek, které jsou v současné době ve



špatném stavu. Dalším úkolem pak je postupně všechny nájezdy na chodníky vybudovat tak,
aby byly bezbariérové. 

7. Město Miletín bylo v roce 2009 úspěšné v získání dotace na obnovu stezky T.G.Masaryka,
kde byli  vysázeny duby a podařilo se tak obnovit  alej.  Této akce se zúčastnili  i  občané
Miletína. Poskytovatelem dotace Nadace Partnerství jsme byli osloveni do tzv.Druhé šance,
kdy mohli zaslat úspěšní žadatelé z roku 2009 žádost o dotaci i v roce 2010.Miletín tedy
podal  žádost  i  do  druhého kola  a  to  na  březovou alej,  které  spojí  dubovou alej  s  alejí
lipovou. O tom, kdo získá dotaci ve výši 50 000,- Kč  rozhodovali zaměstnanci Poštovní
spořitelny a ČSOB svými hlasy. Z osmnácti zaslaných projektů byl vybrán právě ten náš a
tak budeme moci záměr uskutečnit.

8. Město Miletín se přihlásí do soutěže ,,Město stromů“.
9. Město Miletín je členem MAS Podchlumí. Jako příspěvek členství zašle částku 4 665,- Kč.
10. Starosta  informoval,  že  byla  zahájena  rekonstrukce  víceúčelového  domu  na  náměstí  v

budově č.p 5. Práce probíhají dle harmonogramu.
11. Na  ploše  u  koupaliště  je  již  vybudováno  hřiště  s  víceúčelovým  hřištěm,budou  zde

vybudováno dětské hřiště,pokud vše dobře dopadne tak zde bude U – Rampa a horolezecká
stěna, hřiště na malou kopanou atd. Je nutné zde vybudovat zázemí, které by také mohlo
sloužit k scházení občanů, něco podobného jako vybudovali  turisté v Rohoznici.Místo by
zde bylo. Je nutné oslovit spolky a sdružení obce včetně občanů, zda by s tímto souhlasili a
pokud ano, tak toto zázemí vybudovat ve spolupráci spolků a města. Zajistí starosta.

12. Martin Hlaváček  zažádal o možnost převodu bytu ve kterém je v nájmu v ulvi Na Voštipci
č.p 384/9. OZ souhlasí.

13. Dojde k ořezání lip v parčíku u pomníků obětem I.  a II. Světové války a lip u sochy sv.
Nepomuka. 

14. Starosta  sdělil,  že  byl  objednán  svoz  nebezpečného  odpadu  a  velkokapacitní
kontejner.Datum bude upřesněn.

15. Záměr  vybudovat  park  před  Miletxem.  K  tomu  abychom  mohli  zažádat  o  dotaci  na
vybudování  parku  je  potřeba  nechat  zpracovat  studii.  Studii  by  měla  zpracoval  paní
Šimíčková  za  30  000,-  Kč.  Ke  studii  a  k  návrhu  parku  se  bude  moci  vyjádřit  široká
veřejnost. OZ souhlasí.

16. Valná hromada VOS a.s – nominace zástupce bude provedena na VZ.
17. Starosta informoval, že je v současné době v jednání odprodej plynofikace Miletín podniku

VČP Net Hradec Králové. Prodej by měl  přinést cca 2 mil. Korun. Tyto peníze se musí
využít na ekologické projekty. Využito bude na financování zateplení školy.

18. Miletín má možnost pořádat promítání dok.filmů z okolí Miletína. Zařídí Nosek.
19. Na zafinancování budování víceúčelového domu a školy je potřeba využít úvěru od bank.

Jako nejvýhodnější se jeví Česká spořitelna. Bude schváleno na VZ.
20. Rozpočet na rok 2010 bude schválen na VZ.
21. Schválit směrnici o účetnictví.

Zapsala : Samková L.
                  
                                                                                   Nosek Miroslav 
                                                                                 starosta Miletína


